
Aan:  Gemeente Bodegraven- Reeuwijk 
Postbus 401 
2410 AK  Bodegraven 

 
 
14 juni 2022, 
 
 
Onderwerp: WOO verzoek omtrent het besluitvormingsproces van de brandweerkazerne Driebruggen 
 
 
Geachte mevrouw/mijnheer,  
 
In onze zienswijze/ bezwaarschrift van 17 mei 2022 over de bouw van een nieuwe brandweerkazerne 
hebben we aangegeven dat we in de voorlichtingsvergadering van 7 december 2021 hebben gevraagd hoe 
het besluit om de brandweerkazerne te bouwen op de voorgenomen plek (namelijk aan de Groendijck 
tegenover de Westeinde) tot stand is gekomen. We hebben daar geen goed antwoord op gekregen.  
 
Van omwonenden hebben we begrepen dat het perceel aan de Groendijck achter de Kievietlaan al heel 
snel als niet reëel is bestempeld. Er zijn bewoners van de Kievietlaan die hebben aangegeven dat ze met 
de gemeente contact hierover hadden gehad.  
 
Ook hebben we aan de gemeente gevraagd in een brief van 10 januari 2022 welke alternatieven zijn 
onderzocht en hebben we zelf een aantal alternatieven aangedragen. Hierover is een gesprek geweest met 
de ambtenaren  echter is er nooit een inhoudelijke met argumenten beklede 
terugkoppeling gegeven. 
 
Het antwoord op deze vragen is voor ons belangrijk zodat we (als nieuwe bewoners van Westeinde) beter 
kunnen begrijpen hoe dit besluit tot stand is gekomen en welke alternatieven zijn onderzocht en waarom 
die zijn afgewezen.  
 
Daarom richten we aan u een WOO verzoek. Graag zouden we inzicht willen krijgen in de volgende drie 
zaken:   
 

 Inzicht krijgen in communicatie tussen het college van B&W en betrokken ambtenaren over dit 
onderwerp. Graag zouden we daarom alle notulen van de vergaderingen en andere schriftelijke 
communicatie (sms-jes, whatts-app) willen ontvangen waarin er over de verplaatsing van de 
Brandweerkazerne is gesproken vanaf het moment dat deze kwestie begon te spelen.   

 

 Hoe is het vooronderzoek en de besluitprocedure rond de nieuw te bouwen brandweerkazerne in 
Driebruggen verlopen. Is er bewonersoverleg tussen de bewoners van de Kievietlaan en de 
gemeente geweest, zo ja hoe heeft dit overleg de besluitvorming beïnvloed. Graag willen wij het 
onderzoeksrapport en andere stukken hierover ontvangen.  

 

 Wat is het beleid van de afgelopen 10 jaar tot nu toe geweest ten aanzien van nieuwbouw, uitbouw 
of verbouw van huizen en schuren/ bedrijfsgebouwen aan de Westeinde. Graag zouden we daarom 
de visie van de gemeente op de Westeinde willen ontvangen en de correspondentie tussen 
bewoners en bedrijven van de Westeinde en de gemeente waarin duidelijk wordt dat dit beleid ook 
wordt gehandhaafd.  

 
 
Met vriendelijke groeten, 
 

 


